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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2020/21:19 Effektivare skyddsjakt på varg 

På flera håll i både Jönköping, Halland och Sjuhärad har varg synts till den 
senaste tiden. För bara någon vecka sedan revs flera får hos en lantbrukare i 
Veddige i Hallands län. 

Varg är inte till vardags vanliga i dessa områden, och revir kan vara på gång att 
bildas. Lantbrukarna har ansökt om skyddsjakt på den varg som rivit fåren men 
får då till svar från Länsstyrelsen att man ska sätta upp särskilda 
rovdjursavvisande stängsel.

När man ska bedriva ett aktivt lantbruk är vargen till viss del ett stort problem 
och gör att lantbrukare på sina håll förlorar stora summor när djur blir dödade. 

Det är endast den lantbrukare som blivit drabbad som kan ansöka om 
skyddsjakt på varg i det område som är aktuellt. Ofta i dessa fall kan också 
organisationer som LRF och jägarorganisationerna vara till stor hjälp för den 
drabbade lantbrukaren eller djurägaren och då bidra med stöttning och kunskap. 
Centerpartiet har i utskottsinitiativ under våren 2020 lyft frågan om skyddsjakt 
på varg. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Jennie Nilsson:

 

Avser statsrådet att skyndsamt verka för en effektivare skyddsjakt på varg? 

………………………………………

Mikael Larsson (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-09-10
Besvaras senast
2020-09-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


